
Referat fra bestyrelsesmødet i 6 HK. 26-3-2022 

Tilstede: Claus, Peter, Erik, David, Christian 

 

 

Regnskab / Budget 

Regnskab: 

Der har ingen større udgifter været i sidste sæson. Primært pga. corona.  

Der blev derfor heller ikke afholdt en holdturnering i 2021. 

Pt. har hovedkredsen et overskud på 10.372 kr.  

Budget: 

Der er stigende medlemstilgang til 6 HK. 

Da økonomien i 6 HK er god, foreslås det at indskuddet til holdturneringen tilbagebetales efter 

turneringen. Det er dog for sent nu, at stille det som et reelt forslag til GF. 

Live-brætterne benyttes fortsat, men er afskrevet og derfor ikke med i budgettet. Der er dog for få 

personer i hovedkredsen, der kan opsætte dem. Det kan muligvis begrænse brugen af dem? 

Claus skal have en ny arbejds-pc. Muligvis en Mac? Den skal, som al anden elektronik, afskrives 

over 3 år. Sælges den f.eks. efter 2 år, er det til 1/3 af prisen.  

 

Generalforsamlingen den 3. april 

Der skal findes en ny person til bestyrelsen, som afløser for Christian Munk. Eivind Ortind 

Simonsen fra VRS, har indvilget i at opstille som nyt bestyrelsesmedlem. 

Claus kontakter suppleanter og øvrige, i forhold til genopstilling. 

Der er ikke indkommet nogen forslag til GF  

 

Fremtidige møder 

 

    - fysiske møder, onlinemøder, mail, referater 

Fremadrettet kan det komme på tale, med en kombination af mødetyper i bestyrelsen.  

Online-møder eller mailkorrespondance til emner af mindre betydning, og f.eks. før HB-møder. 

Mens møder omkring vigtige emner, bør afholdes som fysiske møder. Som udgangspunkt to 

fysiske møder om året, før GF og evt. før start på holdturnering.  

 

Indsatser 

 

    - medlemsudviklingen, børne- og juniorskak 

Der er pt. medlemsfremgang i hovedkredsen. Særligt Grenaa skakklub har modtaget mange nye 

medlemmer. 



Vi overvejer en børneholdturnering, f.eks. afholdt over 1 til 2 weekender og med afkortet 

betænkningstid. 4 – 5 klubber har i øjeblikket børn nok til det. Vi tager emnet op til 

generalforsamlingen d. 3. april.  

 

Hjemmesiden 

 

- tekniske udfordringer 

Hjemmesiden har været hacket.  

David har lavet nogle løbende opdateringer, så hjemmesiden fungerer bedre nu. Men det kræver 

en fuldstændig geninstallation, for at hjemmesiden fremover virker korrekt og det vil samtidig 

betyde at historikken forsvinder. Claus overvejer manuelt at kopiere historikken, så den kan 

genindsættes på hjemmesiden efterfølgende.  

David foreslår desuden, at vi overvejer større ændringer på hjemmesiden, nu da han alligevel skal 

bruge tid på at geninstallere den.  F.eks. en ny forside, som bedre promoverer 6 HK.  

  


